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En av de bärande delarna i Mälaröalliansens politiska plattform och även Moderaternas 
valplattform, är att stimulera psykiskt och fysiskt välmående. En viktig del för att lyckas är att 
stimulera föreningslivet, både det kulturella och idrottsliga. Vi har även lyft seniorerna som 
en viktig grupp och att bekämpa ofrivillig ensamhet. 

Förvaltningen har tagit fram en inventering och en anläggningsplan under förra 
mandatperioden och blir en bra grund för att fortsätta planeringen och de aktiva åtgärderna 
den här mandatperioden. Moderaterna och Mälaröalliansen ser ett behov av en utredning 
av behovet av hallar och deras skick. Ett första steg är att förvaltningen nu ser över 
ishallarna, men vi behöver ta ett större grepp för att möta de behov som finns. 
Mälaröalliansen vill att hallarna och andra satsningar ska ske utifrån en jämlik fördelning 
mellan pojkar och flickor. 

Något konkret som Mälaröalliansen gärna sätter i gång med så snart som möjligt, är ett lås- 
och bokningssystem för att bättre kunna utnyttja de lokaler vi har idag. I 
Samhällsbyggnadsutskottet kommer, vi i samverkan med förvaltningen, behandla frågan om 
underhållsplan både för akut och långsiktigt underhåll, så att våra befintliga lokaler håller en 
god standard.

Vi vill ha ett så likvärdigt system om möjligt, samtidigt som så många som möjligt ska kunna 
delta i aktiviteter och att vi får en mångfald av föreningar. För att slippa höja skatten, 
framför allt i dessa tider, så kan vi inte ha nolltaxa. Men nivåerna ses ständigt över, så att så 
många som möjligt kan delta utifrån en ekonomisk utgångspunkt.
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